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Zápis ze schůze hl~vniho výboru ~SPS konané dne 30.červn0 1Q86 v z~

sec1ací síni Výzkumnéh\, Ústovu odborného školství v Praz e 2, Karlo-

vo nám. 17. · 
----------------------'-----------------------------------------

Přítomni: J.'C epel Rk, SoF:nn ková, P 0 Grinningcr , J.HlnvsEt, V.Hrnb~l, 

V.Hrabnl jn.,L Kolman, D.Kováč, V.KovÁliková, O.Kožušník, 

J .Moc, O.Mikšílc, J .Mňllncr, K.Pavlica , B.Šestáková, M. Šk6-

bov J , J.Šturm8, E.Urbnn, Ch.Voloušek. 
Omluveni: V.Hoše k, M.Koctým, O.KolRříková, J.Kotásková, J.Nováčková, 

M.Rymcš, T.StrÁnská, rJ'.~ípoš . 
NGpřítomni: G.DiEtniško, B.Chalupn, O.Kondáš , M. Kubolák ,J. Neumonn, 

Z.Vtípil. 

Pro gr Am: 1/ Aktunlity 
2/ Zpr ávo o č innosti ZA r. 1983 - 1986 

3/ Kan di dá tka hlovního výboru na nové funkění období 

4 / dizné 
S chůzi poslauního hlnvního výboru ve funkčním období zahájil 

př eused :1 D. Kováč . Poztlr.civil s. J . Semrédn, nktivistu oc1u. školství o 

vědy ÚV KSt. Poté seznámil členy HV s rozšířením programu jednání o 

bocJ "Rámcový pl án činnosti tsPS no r. 1987".HV 'tSsPS s touto Úpravou 

souhlnsil. 

1/_Aktuoliti 

Předs eda seznámil všechny přítomné s prot:;romem dvou jeé\n~ni 

p ~SPS, kt eré s e nešlo dne 14.1.1986 v Prnze n 21 .3.1 986 v Bratislavě. 

Nn poř~du j ec1nání leiinového P ~SPS bylo projednéní zprtAvy o činnosti 

t;SPS fl SPS Zfl r. 1985. P tSPS uložilo přec1seclovi , aby tuto zprévu po 

clopln Gní předložil VK PP l!SAV. Další bor1 jednnni - spolupri(,cc na V. 

pra ž sk é konf erenci - byl př-esunut no ch'llší jednání P pro nepřítomnost 

M. Koct_ýmn. Dnle se P ČSPS zobývnlo přípravou voleb a odsouhlasilo klíč 

pro volbu tl clcg:\tů / 1: 15 /. 

Nn pro.;romu březnového P ČSPS, bylo zpřesnění pr{1vní normy 

o psychologické péči. P ČSPS uložilo předsedovi / po Úpravě o při po

mínky ČSPS/ předložit tento nÁvrh na květnovém zasedání VK PP.Vzhlc-
; 

dem k tomu, že uprnvo připomínek nebyla důsledná, byl návrh vrácen k 

doprncování. 
/ 

Dalším bodem březnové schůze P L!SPS bylo přípravA voleb a 

stnnovení programu. Byl8 také ,projednána k8ndidátko členů nov~ho HV 

tsPS s doporučením, aby byl0 přepracovÁna podle stanovených kritérií. 
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Počet ~lend P byl stanoven na 12. Po lopracování byla k1ndidétka 
projednána nn VK PP a na oddělení školství o vědy ÚV KSt. 

Na sch~zi P tsPS byla také projeunána zprávn o činnosti ČSPS 
ze období 1983 - 1986, 

K uveoenému přehledu činnosti P ~SPS nebyly z řad člen~ HV 
!ádné připomínky ani dotazy. 

21 zpr~yg_2_~inn2~!i_!g_y~!ln~!~-~~n!_Q~QQQL. 
Zprávu o činnosti ~SPS přednesl vědecký taje ník J.tepclák. 

Upozornil, že byla projednána na P tsPS a dopln~no o aalší pololetí. 
HV ~SPS se zprávou souhlasil. ,.· Zpráva o činnosti - pf íloh~ č . 1/. 

Předseda D.Kováč zahájil k tomuto bodu diskuzi. Jako první 
vystoupil 
V.Hrabal - vyjádřil se ke spolupráci s ~s. ped3eo3ickou společnost! 

při ~SAV. 
P.Grinninger - urozornil na možnost a ochotu členil této spoleěnos 

ke spolupráci, což demonstroval sp9lečnou Akcí. 
E.Urban - upozornil ne vazbu mezi psyshology a pedagogy,která by 

měla být řešena iniciativou CSPS. Podal návrh, aby pfťltl 
Psycholocické dny či sjezd byl zaměřen na společné bq 
obou profesí, 

K.Pavlica - připomněl důležitost zachování sekce teoretické a obe 
psychologie, která by měla řešit metodologick, probl• 
Navrhuje příp~ zřízení komis_!, ve kter4 by byli z,e 
všech psychologických discipun. 
- předložil ke zvážen!, zda je opodstatněné uatavant 
statné sekce sociálně psychologického výcviku 

- zddraznil spolupráci s vědeckými odboJl\fll l 
S.Franková - poukázala na paralelní resp. duplicitu fellllC. 

v rámci jednotlivých sekcí se zi'etelea k,~ 
lupráci jednotlivých sekcí a pobo!ek. 
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pozitiva: - podařilo se rozvíjet činnost na základě plánů/ v prvním 

i druhém funkčním období/. Byly v~tvořeny akční plány na 

každý rok. Většina z nich bylo splněna :; 

- podařilo se zajistit pr~~idelné vydÁv1ní členského bulle

tinu Pcychol~g v teskosl~vensku; 

- podařilo se nově organizovat V. sjezd tsPS v Brně; 

- byl vytvořen návrh na legislativní Úpravu psychologických 

služeb, avšak nebyl dotažen . 

n~gntiva: - nepodařilo se zvýšit společenskou Úlohu tsPS /dovnitř i 

vně/; 

- nepodařilo se čelit negativním jevům v psychologii. 

/ 4 leté studium/ ; 
I 

Nepodařily se některé strukt. zmP.ny /porad. činnost/; 

- členové HV ~SPS nepostupovali vždy jednotně na různých 

jednáních. 

K uvedenému hodnocení činnosti ~SPS D.Kováče vystoupil8 S.Fr3n

ková - upřesnila hodnocení činnosti por. 1971. 

v .Hrabal- výbory ČSPS a SPS mají předroklady pro to, aby mohly 

Úzce spolupracovat; 

zdůraznil růst akt ivity v sekcích; 

zabýval se otázkou poboček, zvl. pobočka Prah3 se ukáza -
, 

la být ne zcela životaschopným utvarem; 

kladně zhodnotil práci výboru v prvém období, které ozna 

čil za "čilé", r9ruhé obd9bí Z/3 "st::1gnaci"; 

upozornil na těžkosti v řízení /federativní spojení/; 

doporučil, aby nový výbor uvážil zdokonalení řídící čin

nosti HV vzhledem k ~lnnosti české části a spolupráci se 

SPSoTaké vzhledem k tomu, že neexistují řínící orgány při 

státní správě zabývající se psycholgií. 

o.Mikšík - zmínil ee o určité disproporci - je třeba hledat cesty, 

nby nový HV funkčně pracoval - sch~ze 2x ročně je růni

r.mm; 
, 

- u.kolem nového IN bunG ustavení sekce teoret. ~ obecné 

psychologie na federativní bózi. 

V .Hr;1bal - vic] i základ činnosti C;S?S přeclevším v práci sekcí 

podě)rnvnl sel:retnriátu ČSPS Z':\ aktivní činnost přec'h~v:'Sím 

v období 1983 - 1986. 

HV tSPS jednomyslně schválil návrhovou komisi ve složení: 
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J.Hlavsa, E.Bedrnová, ě aalší člen navržený z pléM. D.Kováč ji do 
poručil, aby některá doporučení HV tlumočila plénu sjezdu. 

3. ~~~didátka_hl3v~fh2_~iboru_n~_nové_funkčni_období 

J.Hlavsa stručně seznámil členy HV ČSPS s prací na vytvoření 
knndi<1útky nového HV l!SPS. Byla provedenR řada ~pr'3V podle stnnove
ných kritérií/ zachování kontinua, podíl žen a mlndých, znstoupcní 
prnxe/ R vytvořana kancHdátka o 27 osobách + 3 členové revizní 1-:o
mise . Z řad SPS bude delegováno 6 členů do HV tSPS resp. P,~SPS. 

Předseda volební komise J .Čepelák přečetl členy nP.vrhov3ného 
nového HV ČSPS se stručným uvedením jejich charakteristik. 

D.KovJč oznámil, že tato konečná kandidátka byla konzultován~ 
příslušnými or8ány - VH PP tSAV a odd. školství a vědy ÚV KSČ, po 
předchozím souhlasu P ~SPS. 

Jednomyslě byla zvolena volební komise: J.tepelák, E.Urban ~ 
další člen navržený z pléna. 

4. R~mcovt_Elán_činno~ti_na_r._1987_ 

Věoecký tajemník J.Čepelák přennesl návrh plánu činnosti je1-

nostlivých sekcí a poboček na r. 1987 / viz příloha č .2/. 
HV bere na vědomí o souhl~sí. Zároveň. doporučuje, aby činnost 

byla více zaměřena na kvalitu než na kvantitu. 

5. ~~~gg_ 
Bylo projednáno a schváleno 25 přihlášek do tSPS / viz.přil.3/ 
Na závěr se ujal slove tSPS D.Kováč. Poděkoval všem členům HV, 

zvláště pak místopředsedům tSPS J.Hlavsovi, V.Koválikové, vědeckému 
t~jemnikovi J.Čepelákovi a prAcovnici sekretariátu V.Filecové. 

Za celý hlnvní výbor ~SPS vystoupil V.Hr ~bal, který stručně 

zrekapituloval činnost HV z3 1 oslední dvě období a poděkoval před

sedovi. 

Zapsala:V.Filecová 


